

March 11, 2010

Le 11 mars 2010

Coram: LeBel, Deschamps and Cromwell JJ.

Coram : Les juges LeBel, Deschamps et Cromwell

BETWEEN:

ENTRE :

John Taylor Wentges

John Taylor Wentges

Applicant

Demandeur

- and -

- et -

Nabanita Giri

Nabanita Giri

Respondent

Intimée

JUDGMENT

JUGEMENT

The motion for an extension of time to serve and file the application for leave to appeal is granted. The applicant's motions to expedite the application for leave to appeal and for a stay of proceedings are dismissed. The respondent's miscellaneous motion is dismissed. The application for leave to appeal from the judgment of the Court of Appeal for Ontario, Number C49817, 2009 ONCA 606, dated August 5, 2009, is dismissed with costs on a party and party basis.

La requête en prorogation du délai de signification et de dépôt de la demande d'autorisation d'appel est accordée. Les requêtes du demandeur visant à accélérer la procédure de la demande d'autorisation d'appel et pour arrêt des procédures sont rejetées. La requête de l'intimée pour diverses conclusions est rejetée. La demande d'autorisation d'appel de l'arrêt de la Cour d'appel de l'Ontario, numéro C49817, 2009 ONCA 606, daté du 5 août 2009, est rejetée avec dépens comme entre parties.

J.S.C.C.
J.C.S.C.